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Ókovács Szilveszter főigazgató 
 
 
 
Kedves Szilveszter! 
 
   A megállapodásban foglaltakat megszegve a MÁO immáron hónapról hónapra hitegeti a 
munkavállalókat, hogy majd most aztán Isten bizony kifizetik a számukra járó éjszakai pótlékot. 
Szakszervezetünk elvárja, hogy a MÁO minden vonatkozásban teljesítse a vállalt 
kötelezettségeit, tehát csakúgy, mint a díszítők esetében valamennyi érintett munkavállaló 
vonatkozásában soron kívül intézkedjen az elmaradt járandóságok kifizetésétől. 
 
   Tudomásom szerint a sajnos rendkívül gyér érdeklődés miatt, valamint a hatékony 
költséggazdálkodás megvalósulását segítendő, a június 16-i Székely fonó, valamint a június 
22-i Pelléas és Mélisande előadásokat az Operaház vezetése törölte. Helyettük a Fricsay 
teremben archiválás céljából rögzíteni kívánják a produkciókat. Mivel a felvétel nem közönség 
előtt történik az abban résztvevő művészek közreműködői díjban nem részesülnek, és 
szolgálatot sem számolnak el részükre. Ugyanakkor a felvételen közreműködő, a MÁO-val 
nem munkavállalói viszonyban álló művészek vélhetően az előadásokért kialkudott díjazásban 
részesülnek. 
 
   A fentekkel kapcsolatosan joggal forrong úgy az énekkar, mint a zenekar. Illusztrációiul 
csupán egy vélemény: „Ez az akció teljesen nyilvánvalóan az emberi erőforrás pazarlása, 
tekintve, hogy két és fél óra alatt teljesen lehetetlen szakmailag, vagy akár minimálisan 
vállalható minőségű felvételt csinálni. Ezért két és fél órára behívni hangmérnököt, zenei 
rendezőt, világítani a Fricsayban, csak hogy a végeredmény egy kritikán aluli izé legyen az 
szakmailag is erősen megkérdőjelezhető. Az meg, hogy ezért még egy nyavalyás szolgálatot 
sem számolnak el, azt már nem is minősítem...” 
 
   Célszerű lenne a döntést újra gondolni és a tízmillió forint nagyságrendű költséget 
felemésztő, általam nem ismert kényszer szülte archiválások feltétlen szükségességét 
átértékelni, vagy egy minden tekintetben megfelelő körülményeket biztosító és reményeim 
szerint mielőbb bekövetkező kedvezőbb gazdasági helyzetben lévő időpontra halasztani. 
 
Budapest, 2024. június 13. 
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